Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of Qazaqstan Equity Active SPC Limited (the "SPC") hereby informs that on December 29, 2021, the Director of AIX FM Limited has approved the Supplementary Prospectus for Exchange Traded Notes issued by the SPC.

The main purpose for the Supplementary Prospectus of Exchange Traded Notes issued by the SPC is to clarify the terms of calculation of the performance fee, to be paid to the Investment Manager. The performance fee will be calculated as 10% of positive difference between the performance of the SPC and the performance of the Index adjusted for dividends paid under Shares.

M. S

Director,

AIX FM Limited

Zharas Mussabekov

Astana International Exchange Limited

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени Qazaqstan Equity Active SPC Limited ("SPC") настоящим сообщает, что 29 декабря 2021 года Директор AIX FM Limited утвердил Дополнительный Проспект Exchange Traded Notes, выпущенных вышеуказанной SPC.

Основной целью Дополнительного Проспекта Exchange Traded Notes, выпущенных SPC, является уточнение условий расчета комиссии за успех, подлежащей выплате Инвестиционному Менеджеру. Комиссия за успех будет рассчитываться как 10% от положительной разницы между результатами деятельности SPC и показателями Индекса, скорректированными с учетом дивидендов, выплаченных по Акциям.

M. M

Директор,

AIX FM Limited

Жарас Мусабеков